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Bilaga 2 

Hej utbildningsstyrelsen, 

Det har nu gått 1,5 år sedan beslutet om att Kyrkskolan skulle bli F-3 fattades i oktober 

2012 och vi har fortfarande inte fått svar på varför (det är fyra månader sedan vi senast 

frågade). Hur kan det komma sig att det tar så lång tid att leta fram befintlig, gammal 

information, som enligt er utgjorde underlag för beslutet för så länge sedan? 

 

Det fullständiga beslutsunderlaget borde väl ha redovisats innan beslutet fattades, varför 

skedde inte det? 

 

Vi väntar också svar på vad som behövs för att ni ska fatta beslut om F-6 på Kyrkskolan.  

 

Hur lång tid kommer detta att ta? Betänk gärna själva vad som är rimligt. Vi tycker att 

det har gått alldeles för lång tid.  

 

Vi vill inte att ni gömmer er bakom stundande folkomröstning och valet i höst. Det var 

ni som fattade beslutet och det är från er vi vill ha svar. 

 

Bästa hälsningar, Cecilia Strömmar 

Vice ordförande Föräldraföreningen på Kyrkskolan och Ängens förskola  
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Förslag på svar från utbildningsstyrelsen: 
 

Hej Cecilia och föräldraföreningen Kyrkskolan/Ängens förskola! 

 

Vi tackar för ert senaste mejl, liksom tidigare. Framförallt vill 

Vi i utbildningsstyrelsen tacka er för det arbete ni gjort och gör för 

Kyrkskolan och Ängens förskolas framtid. Det är jätteviktigt och har haft stor betydelse 

i att barn och elevunderlaget till förskola och skola nu ökat. 

 

Tack! 

 

Utbildningsstyrelsen har hela tiden hänvisat till de underlag som fanns inför att beslutet 

om skolorganisationen togs den 18 oktober 2012. Vi är medvetna om att detta underlag 

ifrågasatts av vissa, men vidhåller att informationen som finns i underlaget är objektiv 

och korrekt. Utöver det underlaget har vi hänvisat till Skolinspektionens granskningar av 

verksamheten och till ekonomiska och elevantalsredovisningar i utbildningsstyrelsen. 

Dessutom finns ett underlag i form av Kapacitetsutredning Skollokaler från 2008.  

 

Vår inställning är precis som vi tidigare har sagt, inget arbete kring Kyrkskolans 

organisation kommer att ske innan folkomröstningen angående en ny skolorganisationen 

den 25 maj. Det vore djupt odemokratiskt att inte respektera kommuninvånarnas åsikter 

i frågan, och planera eller genomföra förändringar i någon riktning innan 

folkomröstningen.  

 

Med detta ber vi att få återkomma efter det att resultaten från folkomröstningen från den 

maj 2014 redovisats. 

 

 

 

Med vänliga hälsningar 

 

Max Ljungberg 

Ordförande 

utbildningsstyrelsen 

 

Malin Bellander 

Vice ordförande 

utbildningsstyrelsen 

 

Lars-Erik Wahlström, 

ledamot 

utbildningsstyrelsen

 


